
P  R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr III /2010 
z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  15 grudnia 2010 r. 
         
           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych  było 14 radnych, nieobecny był radny Edward 
Podsiadło.  
Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 
1. Eugeniusz KrzyŜanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 
2. Andrzej Wiśniewski – Z-ca Wójta Gminy Zwierzyn 
3. Wiesława Kowalewska – Inspektor d/s budownictwa, gospodarki przestrzennej  w UG 
4. Sołtysi wsi wg załączonej do protokółu listy obecności. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie III zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z I i II sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Interpelacje i zapytania sołtysów. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania stałych komisji Rady Gminy Zwierzyn, 
b) powołania komisji doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i ustalenia jej składu osobowego, 
c) ustalenia wynagrodzenia za pracę Panu Eugeniuszowi KrzyŜanowskiemu – Wójtowi 

Gminy Zwierzyn, 
d) konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu Programu 

Współpracy Gminy Zwierzyn z Organizacjami Pozarządowymi na 2011 rok. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
8. Wolne wnioski i informacje. 
9. Zamknięcie III zwyczajnej sesji Rady Gminy zwierzyn.. 
 
1. Otwarcie III zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 
 
             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 1505 otworzyła Stefania Sierocińska 
przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, Ŝe na 15 radnych na sali obrad 
obecnych jest 13  radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu. Następnie powitała radnych                         
i zaproszonych gości. 
           
2. Przedstawienie porządku obrad 
 
           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła proponowany porządek obrad III 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn, zadając jednocześnie pytanie, czy są propozycje 
odnośnie dokonania zmian w proponowanym porządku obrad.  
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt 
6d  wprowadzając uchwałę w sprawie konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących 
projektu Programu Współpracy Gminy Zwierzyn z Organizacjami Pozarządowymi na 2011 
rok. 
 
Na salę obrad o godz. 1508 przybył radny Wojciech Rojek. 
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Stefania Sierocińska poddała wniosek odnośnie rozszerzenia porządku obrad o punkt 6d pod 
głosowanie. Za wprowadzeniem do porządku obrad uchwały w sprawie konieczności 
przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu Programu Współpracy Gminy Zwierzyn z 
Organizacjami Pozarządowymi na 2011 rok radni głosowali jednogłośnie. ”Za” oddano 14 
głosów. 
Za przyjęciem poszerzonego porządku obrad o punkt 6d głosowało 14 radnych. 
 
3. Przyjęcie protokołów z I i II sesji. 
 
            Radny Tomasz Pajtek zgłosił formalny wniosek dot. przyjęcia protokółów z I i II sesji 
Rady Gminy Zwierzyn bez ich odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. 
Wniosek radnego Tomasza Pajtel został przyjęty jednogłośnie, za którym głosowało 14 
radnych.  
 
 4. Interpelacje i wnioski radnych. 
  
Radna Maria Rachańska wnioskowała o; 

- zakazanie parkowania na chodniku przed sklepem p. Korsak  naprzeciwko dworca 
PKP z rozwaŜeniem ewentualności zamontowania barierki, gdyŜ ustawiane tam 
samochody utrudniają poruszanie się osobom z wózkami, 

- odśnieŜenie parkingu w okolicach dworca, gdyŜ zalegający śnieg utrudnia parkowanie 
pojazdom,  

- zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych aby ich drogi w okresie  zimy były 
odśnieŜane  i posypywane piaskiem, szczególnie droga Zwierzyn – Górki Noteckie, 

- ustawienie przystrojonej choinki w okresie świątecznym w centrum Zwierzyna.  
 

Radny Zdzisław Czajka wnioskował o: 
- modernizację urządzeń telekomunikacyjnych z uwagi na brak moŜliwości podłączenia 

neostrady odbiorcom telefonii stacjonarnej na terenie sołectwa Zwierzyn II, 
- odpowiednie oznakowanie objazdów, gdyŜ w związku z remontem Al. Wolności w 

Strzelcach Krajeńskich wyznaczono objazdy bardzo nieczytelnie, 
- zgłoszenie do zarządcy drogi Wiejskiej i Wojska Polskiego w Zwierzynie o 

modernizację i udroŜnienie studzienek kanalizacji deszczowej i odprowadzenie wód 
opadowych z drogi przy posesjach p. Bawer, Michalik i  S. Pszonak w Zwierzynie,  

- dla poprawy zdrowego powietrza i estetyki ustawienie pojemników na szkło i plastik, 
- na cmentarzu komunalnym w Zwierzynie  wykonanie bramki od strony posesji po 

byłej szkole, odchwaszczenie i pomalowanie siatki oraz spryskanie środkiem 
chwastobójczym  zarośniętych chodników, 

- zadał pytanie jaki jest planowany termin rozpoczęcia budowy ścieŜek rowerowych 
Przysieka – Zwierzyn i Zwierzyn- Sarbiewo- Sławno.   

 
Radny Wojciech Rojek zadał pytania: 

- jakie są moŜliwości naprawy wieŜy remizy straŜackiej w Górkach Noteckich, 
- jakie są ustalenia z ZDP w sprawie zimowego utrzymania drogi powiatowej Zwierzyn 

– Górki Noteckie – Przyłęg, gdyŜ podczas ostatnich opadów i po nich prace, które 
były wykonywane na tej drodze były raczej marnowaniem pieniędzy,  

- kiedy w końcu zostanie usunięta usterka związana z ogrzewaniem sali gimnastycznej 
w Górkach Noteckich i na czym ona polega, obecnie z tego powodu brak jest 
moŜliwości prowadzenia zajęć, gdyŜ temperatura na sali oscyluje w granicach 6-8 
stopni.   



 3

 
Radna Leokadia Leśniewska wnioskowała o; 

- naprawę dachu na sali wiejskiej w Gościmcu, 
- naprawę siatki ogrodzeniowej wzdłuŜ boiska szkolnego  sąsiadującego z terenem  

Ośrodka Zdrowia w Gościmcu.  
 
Radny Sebastian Hanys  wnioskował o zgłoszenie do ZDP w Strzelcach Krajeńskich, Ŝeby 
droga Górecko-Zwierzyn była odśnieŜana we wczesnych godzinach rannych, poniewaŜ 
mieszkańcy Górecka dojeŜdŜają swoimi pojazdami do pracy i kiedy są duŜe opady śniegu 
mają problemy z wydostaniem się z wioski. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 

- wymianę wkładki w zamku drzwi do sali wiejskiej w Górkach Noteckich, gdyŜ panuje 
tam samowola w wypoŜyczaniu stołów i krzeseł, 

- dokonanie przez komisję z udziałem dzielnicowego i pracownika urzędu kontroli 
odnośnie przestrzegania regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie 
Zwierzyn, gdyŜ mieszkańcy często nie stosują się do niego podczas odśnieŜania 
chodników, 

- uporządkowanie spraw związanych z opiekowaniem się salami wiejskimi w gminie, 
ustalenie zasad funkcjonowania i protokolarne przekazanie sal wraz z wyposaŜeniem 
osobom odpowiedzialnym za nie, 

- zadał pytanie, czy istnieje zarządzenie w sprawie ograniczenia zatrudniania 
emerytowanych nauczycieli  w Górkach Noteckich ( na to  pytanie prosił o odpowiedź 
pisemną). 

 
5. Interpelacje i wnioski sołtysów. 
 
BoŜena Sawoch  sołtys sołectwa Górki Noteckie wnioskowała o: 

- odśnieŜanie dróg gminnych, szczególnie w Górkach Noteckich ul. Kolonia Santocka, 
- zapytała, czy moŜna składać wniosek o przełoŜenie na 2011 r. niewykorzystanej 

kwoty na sołectwo za wynajem sali w Górkach Noteckich.  
 

Janusz Lessnau  sołtys sołectwa Górecko wnioskował o: 
- zatrudnianie do remontu dróg wiejskich firm profesjonalnych i dopilnowanie, Ŝeby 

drogi były remontowane naleŜycie, 
- poinformował, Ŝe w Górecku są rolnicy, którzy za zwrot kosztów paliwa dbaliby o 

odśnieŜanie dróg na bieŜąco.   
 
Jadwiga  Przybyszewska  sołtys sołectwa Błotno wnioskowała o;  

- zmianę uchwały w sprawie ustalenia ceny wynajmu sali w Błotnie,  
- prosiła o pisemną odpowiedź w sprawie zgłaszanych wniosków do budŜetu gminy na 

2011 rok. 
 
Dorota Witkiewicz sołtys sołectwa Brzezinka wnioskowała o; 

- odśnieŜanie drogi  do miejscowości Brzezinka,  
- poinformowała, Ŝe w  Brzezince równieŜ znalazłaby się osoba, która zajęłaby się 

odśnieŜaniem za zwrot kosztów paliwa. 
 
 
  7. Podjęcie uchwał w sprawach. 
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a) powołania stałych komisji Rady Gminy Zwierzyn, 
 
Przewodnicząca RG Stefania Sierocińska przedstawiła kandydatury do składu komisji 
Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego: Robert Wcisło, Sebastian Hanys, Mirosław 
Gniewczyński, Maria Rachańska, Tomasz Pajtel.  
 
Radny Mirosław Gniewczyński i radna Maria Rachańska nie wyrazili zgody do pracy w 
komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Zwierzyn. 
 
Radny Wojciech Rojek zaproponował, Ŝeby kaŜdy radny pracował w dwóch komisjach 
stałych. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zabierając głos poinformował, Ŝe w tej kadencji będą 
dochodziły komisje doraźne. Praca na rzecz Rady, nie jest to tylko praca w komisjach. KaŜdy 
ma wolny wybór i kaŜdy decyduje o sobie. 
 
Przewodnicząca RG Stefania Sierocińska przedstawiła kandydatury do składu komisji 
Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych: Wojciech Rojek, Renata Wąsik, Sebastian 
Hanys, Maria Rachańska, Przemysław Herner. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zgłosił swoją kandydaturę do pracy w komisji Oświaty, 
Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 
 
Przewodnicząca RG Stefania Sierocińska przedstawiła kandydatury do składu komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska: Edward Podsiadło, Jacek Podsiadło, Jacek Warchał, 
Przemysław Herner. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji, oprócz nieobecnego radnego 
Edwarda Podsiadło. 
 
Przewodnicząca RG Stefania Sierocińska przedstawiła kandydatury do składu komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej: Edward Podsiadło, Wojciech 
Rojek, Renata Wąsik, Jacek Warchał. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji, oprócz 
nieobecnego radnego Edwarda Podsiadło. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński wnioskował o przegłosowanie stanów liczbowych przy 
przegłosowywaniu poszczególnych komisji. 
 
Stefania Sierocińska poddała pod głosowanie 3 osobowy skład komisji  Ekonomicznej i 
Rozwoju Gospodarczego. Za 3 osobowym składem komisji  radni głosowali następująco: „za” 
zaproponowanym składem głosowało - 3 radnych, „przeciw”-  8 radnych, „wstrzymało się od 
głosu” – 3 radnych. 
 
Ogłoszono 5 minutową przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zaproponowała nowy skład komisji 
Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Zwierzyn: Wojciech Rojek, Robert 
Wcisło, Sebastian Hanys, Tomasz Pajtel. Następnie poddała pod głosowanie 4 osobowy skład 
komisji. 
„Za” 4 osobowym składem komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego głosowało 14 
radnych. 
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Stefania Sierocińska poinformowała, Ŝe do komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 
Socjalnych zgłoszono 6 osób. 
Radni przegłosowali liczbowy komisji. Za 5 osobowym składem głosowało 14 radnych.  
Przewodnicząca RG poinformowała, Ŝe w związku z powyŜszym odbędzie się głosowanie na 
kaŜdą osobę. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zaproponował, Ŝeby kaŜdy radny wytypował 5 swoich 
kandydatur do składu komisji. 
 
Przewodnicząca RG poddała wniosek radnego Mirosława Gniewczyńskiego pod głosowanie. 
Za takim głosowaniem opowiedziało się 14 radnych. 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Tomasz Pajtel wiceprzewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 
zapoznał radnych z wynikami: 

- Radny Wojciech Rojek otrzymał 10 głosów, 
- Radna Renata Wąsik otrzymała 14 głosów, 
- Radny Mirosław Gniewczyński otrzymał 8 głosów, 
- Radna Maria Rachańska otrzymała 13 głosów, 
- Radny Przemysław Herner otrzymał 12 głosów, 
- Radny Sebastian Hanys otrzymał 13 głosów. 

 
Przewodnicząca RG podała skład komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych: 
Wojciech Rojek, Renata Wąsik, Maria Rachańska, Przemysław Herner, Sebastian Hanys. 
Za takim składem komisji głosowało 14 radnych. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła kandydatury do składu komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska: Edward Podsiadło, Jacek Podsiadło, Jacek Warchał, 
Przemysław Herner. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji, oprócz nieobecnego radnego 
Edwarda Podsiadło. 
Za 4 osobowym składem komisji głosowało 14 radnych.  
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG przedstawiła kandydatury do składu komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej: Edward Podsiadło, Maria 
Rachańska, Renata Wąsik, Jacek Warchał, Mirosław Gniewczyński. Radni wyrazili zgodę na 
pracę w komisji, oprócz nieobecnego radnego Edwarda Podsiadło. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddał projekt uchwały w sprawie  powołania 
stałych komisji Rady Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych ( Uchwała Nr III/4/2010 w 
załączeniu do protokółu).  
 

b) powołania komisji doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i ustalenia jej składu 
osobowego, 

 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał jaki czas będzie miała komisja na opracowanie 
projektu zmian w Statucie, czy najpierw wprowadzamy niezbędne zmiany, czy komisja ma 
poczekać na opracowanie herbu i flagi gminy oraz w jakiej formie będzie przeprowadzona 
konsultacja z mieszkańcami. 
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Stefania Sierocińska poinformowała, Ŝe jej zdaniem okres do 31 grudnia 2011 roku powinien 
wystarczyć na wprowadzenie wszystkich zmian w Statucie, chyba Ŝe komisja nie zdąŜy to 
wtedy będziemy wydłuŜać czas na dokończenie prac przy opracowywaniu dokumentu.  
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy jego zdaniem naleŜy skoncentrować się nad całością 
spraw przy opracowywaniu Statutu. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zapytał, czy zadaniem  komisji będzie ustalenie własnego 
wzoru herbu, czy zostanie to zlecone. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, Ŝe zaleŜy to od komisji oraz od posiadanych 
środków w budŜecie. 
 
Eugeniusz KrzyŜanowski wójt gminy stwierdził, Ŝe z doświadczeń jakie posiadamy, to 
zlecimy wykonanie herbu na zewnątrz. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała pod głosowanie termin 31 grudnia 2011 r. 
zakończenia prac nad projektem zmian do Statutu Gminy Zwierzyn pod głosowanie. 
 
Za takim terminem radni głosowali jednogłośnie. „Za” było 14 głosów.  
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii proponowanych zmian w Statucie 
poinformował, ze na dziś nie przytoczy wszystkich, na pewno będzie praca nad zmianami co 
do ilości komisji stałych. Stwierdził, Ŝe będzie do dyspozycji podczas prac komisji nad 
opracowywaniem tego dokumentu. 
 
Przewodnicząca RG zaproponowała, Ŝeby radni zgłaszali kandydatury do pracy w komisji 
doraźnej: 

- Radny Wojciech Rojek zaproponował kandydaturę radnego Mirosława 
Gniewczyńskiego, który wyraził zgodę, 

- Radna Urszula Kruszyna zaproponowała radną Marię Rachańską, która wyraziła 
zgodę, 

- Radny Zdzisław Czajka zaproponował radną Urszulę Kruszynę, która wyraziła zgodę. 
  
Następnie przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie powołania komisji 
doraźnej Rady Gminy Zwierzyn i ustalenia jej składu osobowego pod głosowanie. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych ( Uchwała Nr 
III/5/2010 w załączeniu do protokółu).  
 

c) ustalenia wynagrodzenia za pracę Panu Eugeniuszowi KrzyŜanowskiemu – 
Wójtowi Gminy Zwierzyn, 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, Ŝe przygotowany 
projekt uchwały nie zawiera zmian wynagrodzenia w stosunku do ustalonego w roku w 2009. 
Zaproponowane wynagrodzenie mieści się w „widełkach” podanych w rozporządzeniu w 
sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Stwierdził, Ŝe panuje zasada, Ŝe jeŜeli 
byłaby wola zmiany wynagrodzenia, musi to się odbyć za zgodą wójta. 
 
Przewodnicząca RG poddał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę 
Panu Eugeniuszowi KrzyŜanowskiemu – Wójtowi Gminy Zwierzyn pod głosowanie. 
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Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych              
( Uchwała Nr III/6/2010 w załączeniu do protokółu).  
 

d) konieczności przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu Programu 
Współpracy Gminy Zwierzyn z Organizacjami Pozarządowymi na 2011 rok. 

 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia stwierdził, Ŝe co roku jest 
podejmowana uchwała o współpracy z organizacjami pozarządowymi. Zalecane jest, Ŝeby ten 
program poprzedzany był konsultacjami społecznymi. Dlatego 10 grudnia br. został 
przygotowany wniosek o przeprowadzenie konsultacji społecznych w sprawie projektu 
Programu Współpracy Gminy Zwierzyn z Organizacjami Pozarządowymi na 2011 rok, który 
złoŜono w biurze Rady Gminy Zwierzyn. 
 
Radny Wojciech Rojek zapytał kto będzie powoływał komisję konkursową do zaopiniowania 
złoŜonych ofert na określone zadania. 
 
Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, Ŝe komisję powoła wójt gminy. 
 
Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poddała projekt uchwały w sprawie konieczności 
przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu Programu Współpracy Gminy Zwierzyn z 
Organizacjami Pozarządowymi na 2011 rok pod głosowanie. Uchwała została przyjęta 
jednogłośnie. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych ( Uchwała Nr III/7/2010 w 
załączeniu do protokółu).  
 
7.  Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 
 
Wójt Gminy Eugeniusz KrzyŜanowski udzielił odpowiedzi: 

� odnośnie tematu dróg powiatowych i wojewódzkich zaproponował zaproszenie 
przedstawicieli zarządów tych dróg na sesję w miesiącu styczniu lub lutym, 

� nikt z nim nie konsultował tematu oznakowania objazdów i nie ma na to wpływu, 
ustalają to fachowcy,  

� przystrojona choinka stanie w Zwierzynie w tym roku koło figurki Floriana, dyrektor 
ZPO w Zwierzynie zobowiązał się ją udekorować,  

� z telekomunikacją rozmowy są bardzo trudne,  
� do prac na cmentarzu wróci się wiosną,  
� ścieŜki rowerowe temat otwarty, w lutym planowane jest rozpisanie przetargu na 

opracowanie dokumentacji, 
� ogrzewaniem na sali wiejskiej w Górkach Noteckich juŜ się zajęto, w najbliŜszych 

dniach będzie wymiana elektroniki, 
� wiosną przymierzymy się do pojemników na szkło i plastik, ale najpierw naleŜy 

stwierdzić, Ŝe wszyscy mieszkańcy posiadają pojemniki na odpady, 
� ogrodzenie w Gościmcu  spróbujemy naprawić we własnym zakresie,  
� droga do miejscowości Górecko jest odśnieŜana później ze względu na kategorię drogi 

ale będą rozmowy w tej sprawie,  
� w sprawie wkładek do zamków w drzwiach sali w Górkach Noteckich pani sołtys 

sobie poradzi,  
� odśnieŜanie dróg odbywa się w miarę moŜliwości, juŜ dzisiaj wyruszył pług na 

zasypane drogi w gminie, jeŜeli wszędzie  ma dojechać to zabraknie na letnie 
utrzymanie,  

� w sprawie zatrudniania emerytowanych nauczycieli nie wydawałem Ŝadnego zakazu, 
jest to w gestii dyrektorów szkół,   
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� pieniądze nie wykorzystane w sołectwach w 2010 r. przejdą na następny rok,  
� w sprawie zgłaszanych wniosków do budŜetu gminy będą wysłane odpowiedzi po 

przyjęciu budŜetu na 2011r.,  
� jeŜeli chodzi o odśnieŜanie dróg we własnym zakresie pomyślimy, jak to rozwiązać, 
� parking przy dworcu PKP leŜy w pasie drogi wojewódzkiej,  
� kontrola regulaminu utrzymania porządku i czystości w gminie będzie 
      przeprowadzona, jeŜeli będziemy mieli do dyspozycji dzielnicowego,  
� na pozostałe wnioski i zapytania udzielimy odpowiedzi pisemnej.  
 

8. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG: 
����    przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych przez radnych, 
����    poinformowała o wysokości diet przysługujących radnym za pracę w Radzie, 
����    wpłynęły uchwały kolegium RIO w Zielonej Górze podjęte w dniu 1 grudnia 

2010r. dotyczące uchwał Rady Gminy Zwierzyn: Nr: L/259/2010, L/260/2010 i 
L/264/2010 z dnia 29 października 2010 r. oraz uchwały Nr L/267/2010 z dnia 8 
listopada 2010 r., 

����    zaproponowała, Ŝeby komisje w dniu dzisiejszym odbyły swoje posiedzenia, na 
których wybiorą przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji, 

����    21 grudnia 2010 r. odbędzie się posiedzenie wszystkich komisji stałych Rady 
Gminy Zwierzyn w sprawie zaopiniowania projektu uchwały budŜetowej na 2011 
rok, 

����    poinformowała o zasadzie  usprawiedliwiania nieobecności radnych na 
posiedzeniach, 

����    następna sesja Rady Gminy Zwierzyn planowana jest na 29 grudnia br. godz. 1100, 
����    dyŜur przewodniczącej RG ustalony jest na poniedziałek w godz. od.1100do 1300 i 

od 1500 do 1600, 
����    plan pracy Rady Gminy Zwierzyn na 2011 rok przedstawi w miesiącu styczniu 

2011 r., 
����    prosiła o dostarczenie planów pracy komisji stałych do 15 stycznia 2011r., 
����    poinformowała, Ŝe na najbliŜszą sesję w m-cu grudniu zostaną zaproszeni radni z 

poprzedniej kadencji, którzy nie są juŜ w składzie obecnej. 
 
Radny Mirosław Gniewczyński zaproponował, Ŝeby w komisjach stałych, w których 
członkiem jest radny Edward Podsiadło wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczącego 
nastąpił na posiedzeniu komisji w dniu 21 grudnia 2010 roku. 
 
10. Zamknięcie III zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
           Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Stefania 
Sierocińska o godzinie 1745  zamknęła obrady III zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zwierzyn.  
 
        Protokółowała:                                                         P r ze w o d n i c z y ł  
       
 Inspektor ds. obsługi RG                                  Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 
 
   Marzena Kaczmarek                                                   Stefania Sierocińska 
 
 


